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Zapisnik 5. redne seje z dne 12.06.2019 
 

Številka: 9000-6/2019-15 
         Datum: 12.6.2019  
 

Z A P I S N I K 
 
5. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 12. junija 
2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Gorje. 
 

Prisotni:  Janez Poklukar (SDS), Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, 
Janez Kolenc, Urban Jan, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Anja 
Bunderla, Zdenka Repe, župan Peter Torkar 

Odsotni: Edvard Torkar 
Poročevalci: Mag. Janez Resman – direktor Infrastrukture Bled 

Novinarji: Nova24TV 
Občinska uprava  

občine Gorje: 
Martina Hribar Brus – v. d. direktorice OU, Monika Breznik, Urška 
Zakrajšek 

Zainteresirana javnost 
 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil, podal poročilo 
prisotnosti devetih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil sklepčnost. Svetnik Edvard 
Torkar se je opravičil seje. Gradivo za sejo je bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in 
posredovano k vsem točkam dnevnega reda.  
 
Za to sejo so se sestali Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, 
Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, Odbor za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ ter Komisija za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Za peto sejo Občinskega sveta Občine Gorje se določi naslednji dnevni red: 

1. 
Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 
10.04.2019 in zapisnika 2. dopisne seje Občinskega sveta Občine Gorje, ki je 
trajala od 16.05.2019 do 17.05.2019 

2. 
Odločanje o mandatu izvoljene kandidatke za svetnico Občinskega sveta Občine 
Gorje 

3.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 
2019 – rebalans I, predlog – skrajšan postopek 

4. Poročilo o delu javnega podjetja Infrastruktura Bled za leto 2018 
5. Priznanja Občine Gorje za leto 2019 

6. 

Kadrovske zadeve: 
a) zamenjava članice Nadzornega odbora Občine Gorje 
b) zamenjava člana Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe 

7. 
Premoženjsko pravne zadeve: 
a) dopolnitev soglasja k prodaji solastniškega deleža Občine Gorje 

8. Informacije župana, 
9. Pobude in vprašanja. 
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GLASOVANJE: 

ZA 9 
PROTI / 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1A: POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE 
Z DNE 10.4.2019 
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine 
Gorje, z dne 10.4.2019. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 1B: POTRDITEV ZAPISNIKA 2. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
GORJE, KI JE TRAJALA OD 16.5.2019 DO 17.5.2019 
 
V kratki razpravi, ki je sledila, je sodeloval svetnik Janez Kolenc.  
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 2. dopisne seje Občinskega sveta 
Občine Gorje, ki je trajala od 16.5.2019 do 17.5.2019. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
 
TOČKA 2: ODLOČANJE O MANDATU IZVOLJENE KANDIDATKE ZA SVETNICO 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE  
 
Upravna enota Radovljica je izdala Sklep št. 210-10/2019-50 z dne 24.4.2019 o ustavitvi 
postopka ugotavljanja stalnega prebivališča Anje Bunderla. Iz Sklepa izhaja, da je postopek 
ustavljen, ker Upravna enota Radovljica ni ugotovila, da bi nepotrjena kandidatka stanovala 
drugje kot pa na naslovu prijavljenega stalnega prebivališča v volilni enoti Podhom. 
 
Dodatno obrazložitev je podal Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  
 
Po kratki razpravi, v kateri je sodeloval svetnik Janez Poklukar, je župan dal na glasovanje 
predlog sklepa: 

1. Kdo je za potrditev mandata Anje Bunderla? 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet.  
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Glede na izid glasovanja je župan predlagal, da Občinski svet sprejeme naslednje sklepe: 

1. Občinski svet Občine Gorje potrdi mandat Anje Bunderla za članico Občinskega 
sveta Občine Gorje. 
2. Ta sklep velja takoj. 
3. Sklep o potrditvi mandata Anji Bunderla nadomesti Sklep občinskega sveta Občine 
Gorje št. 9000-9/2018-13 z dne 17.12.2018. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklepi so bili sprejeti.  
 
Župan je svetnico Anjo Bunderla povabil, da se pridruži k ostalim svetnikom.  
 
TOČKA 3: ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU 
OBČINE GORJE ZA LETO 2019 – REBALANS I, SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, 
gospodarske in družbene dejavnosti.  
 
Odlok je obravnaval Odbor za negospodarstvo, in javne službe družbenih dejavnosti ter 
javnih financ Predsednik Ivan Ratek je podal kratko poročilo. Občinskemu svetu je 
predlagal, da sprejeme predlagana sklepa.  
 
V razpravi so sodelovali svetnica Anja Bunderla, svetnika Janez Kolenc in Janez Poklukar. 
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednja predloga sklepov: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Gorje za leto 2019 – rebalans I.  
2. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Gorje za leto 2019 – 1. sprememba in dopolnitev.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklepa sta bila sprejeta. 
 
TOČKA 4: POROČILO O DELU JAVNEGA PODJETJA INFRASTRUKTURA BLED ZA 
LETO 2018 
 
Uvodno obrazložitev je podal mag. Janez Resman, direktor Infrastrukture Bled.  
 
Poročilo je obravnaval Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe. 
Podpredsednik Pavel Jakopič je podal kratko poročilo.  
 
V razpravi, ki je sledila, so sodelovali svetnica Anja Bunderla, svetnika Primož Pretnar in 
Ivan Ratek.   
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:  

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Poročilom o delu javnega podjetja 
Infrastruktura Bled. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
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TOČKA 5: PRIZNANJA OBČINE GORJE 
 
Uvodno obrazložitev je podal Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje predloge sklepov: 

Predlog sklepov: 
1. Priznanje Priznanje Občine Gorje se podeli Anji Mandeljc, Spodnje Gorje 105 b, 
Zgornje Gorje, kot zlati maturantki.  
2. Priznanje Plaketo Občine Gorje se podeli Branku Banku, Spodnje Gorje 10, Zgornje 
Gorje, za dolgoletno delovanje v občini in krajevni skupnosti.  
3. Priznanje Plaketo Občine Gorje se podeli Dragu Stojcu, Zgornje Gorje 6a, Zgornje 
Gorje, za dolgoletno delovanje v gasilstvu.  
4. Priznanje Plaketo Občine Gorje se podeli Jurčku Žvanu, Spodnje Gorje 103, Zgornje 
Gorje, za dolgoletno aktivno delo na reševalnem področju.  
5. Priznanje Zlati zvon se podeli Planinskemu društvu Gorje, Zgornje Gorje 46, Zgornje 
Gorje, ob praznovanju 90-letnice delovanja društva. 
6. Naziv Častni občan Občine Gorje se posmrtno podeli Jožu Antoniču, zanj žena 
Rozalija Antonič, Zgornje Gorje 36, Zgornje Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklepi so bili sprejeti. 
 
TOČKA 6: KADROVSKE ZADEVE 
A) ZAMENJAVA ČLANICE NADZORNEGA ODBORA OBČINE GORJE IN 
 
Župan je v uvodu povedal, da je na 4. redni seji občinski svet, na željo članice NO in člana 
Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, sprejel sklepa, da se ju, 
zaradi osebnih razlogov, razreši iz funkcije članice in člana.  
 
To točko je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. Predsednik 
Janez Kolenc je podal kratko poročilo.  
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Janez Poklukar.  
 
Ker ni bilo druge razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje v Nadzorni odbor Občine Gorje imenuje Marijo 
Kozomaro, Podhom 63, Zgornje Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 

B) ZAMENJAVA ČLANA ODBORA ZA GOSPODARSTVO, VARSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE 
 
Tudi to točko je obravnavala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
Predsednik Janez Kolenc je podal kratko poročilo.  
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Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje v Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe imenuje Uroša Sokliča, Spodnje Gorje 62, Zgornje Gorje. 

GLASOVANJE: 
ZA 8 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
A) DOPOLNITEV SOGLASJA K PRODAJI SOLASTNIŠKEGA DELEŽA OBČINE GORJE 
 
Uvodno obrazložitev je podal Drago Bregant, višji svetovalec za premoženjsko pravne in 
splošne zadeve.  
 
Dopolnitev soglasja je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninami. Poročilo je podala Zdenka Repe, predsednica odbora.  
 
Ker ni bilo razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje daje soglasje k prodaji solastniškega deleža do 1/10 do 
celote nepremičnin s parc. št. 1165 in 1166 k.o. 2196 – Bohinjska Češnjica in sicer na 
podlagi metode neposredne pogodbe, v skladu z določili Zakona, ki ureja promet s 
kmetijskimi zemljišči. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil  sprejet. 
 
TOČKA 8: INFORMACIJE ŽUPANA 
- Cesta Fortuna – Vintgar 
- Prehod iz tiskanega gradiva v elektronsko obliko 
- Povabilo svetnikom in svetnicam na sejo vaškega odbora Zatrnik 
- Praznovanje državnega in občinskega praznika ter podelitev priznanj 
- Pohod na Obranco 
 
TOČKA 9: POBUDE, PREDLOGI IN VPRAŠANJA 
 
Pobude in vprašanja 4. redne seje 
 

4.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
1. predlagal je, da se pri blokih za Mercatorjem v Zgornjih Gorjah postavi znak »slepa ulica«. 
2. postavitev ogledala na državni cesti, kjer je uvoz/izvoz v/iz Grabč.  
 
 

ODGOVOR – ustni – župan 
Oba predloga se bosta predala inšpekcijski službi.  
 

ODGOVOR – pisni – Urška Zakrajšek 
1. Občinska uprava je preučila pobudo. Postavljen bo znak »slepa ulica«. 
2. Glede na to, da gre za državno cesto, je občinska uprava posredovala pobudo na Direkcijo 
RS za infrastrukturo (DRSI). Odgovor bo podan, ko prejmemo mnenje DRSI. 
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Z odgovorom je zadovoljen. 
 

4.2. VPRAŠANJE – ustno – Anja Bunderla 
1. kdaj bodo podani odgovori na pobude, predloge, pripombe na OPN? Kako je s pobudami, 
pripombami, ki so bile dane do marca 2018.  
2. odpadki pri vodnem zajetju Ovčje jame; v primeru, da gre za nevarne odpadke, ali bo 
občina odredila odstranitev teh odpadkov?  
3. problematika invazivk v Naturi 2000 in TNPju. Potrebno jih je takoj odstraniti, prav tako 
zemljino. Potrebno je obvestiti pristojne.  
4. predlagala je, da se ministrstvo za okolje in prostor ponovno pozove, da čim prej sprejme 
Uredbo o razširitvi vodovarstvenih obočjih. Dala je pobudo, da se na naslednji občinski seji 
o tem seznani svetnike. Prav tako, naj občinska uprava seznani občinski svet, kateri 
dokumenti v zvezi s pitno vodo obstajajo. V Strategiji oskrbe s pitno vodo je prebrala 
zaskrbljujoč podatek in sicer: »kaže se ekonomska privlačnost v dejstvu, da so sosednje 
občine dolgoročno močno odvisne od zajetja Ovčje jama in magistralnega vodovoda 
Radovna, kar zagotavlja koncendentu ali zasebnemu partnerju dolgoročno stabilen prihodek 
v obliki javno-zasebnega partnerstva ali podelitve koncesije v čisti obliki«.  
 

ODGOVOR – ustni – Urška Zakrajšek, župan 
1. v sklopu javne razgrnitve je prišlo čez 40 pripomb. Vse so bile poslane pripravljavcu OPNja. 
Opravljen je bil prvi delovni sestanek, na katerem so bile vse pripombe, pobude, … 
pregledane. Nekatere pobude so bile malo bolj kompleksne, zato je potrebno več časa za 
pripravo odgovorov. Glede pobud, pripomb, ki so bile dane do marca 2018; občina je začela 
postopek sprememb in dopolnitev vodit leta 2016. takrat so se zbirale pobude do konca leta 
2016. na podlagi teh sprejetih pobud se je naredil osnutek, ta osnutek je šel k vsem 
mnenjedajalcem. Med tem pa je občina, na podlagi interesa zasebnega investitorja, začela 
razmišljati da bi pristopila k drugim spremembam in dopolnitvam OPNja, ker pobud ni bilo 
mogoče več sprejemati. Zato je občina objavila še en poziv za zbiranje pobud. Med tem pa je 
ta zasebni investitor odstopil od svoje ideje. Občina se ni odločila za sprejem sklepa za 
spremembe in dopolnitve OPNja. Te pobude, ki so bile dane do marca 2018 zato še niso bile 
obravnavane. Občina mora najprej zaključiti začet postopek, šele nato bo začela nov 
postopek, v katerem bodo obravnavane pobude prejete do marca 2018. Nov postopek se bo 
začel takoj, ko se prvi postopek zaključi.  
2. če gre za nevarne odpadke, mora inšpektor ukrepati proti lastniku zemljišča. Občina bo 
zagotovo poskrbela, da se na stroške lastnika, nevarni odpadki odstranijo. Občina bo dala 
vse od sebe in bo tudi primerno ukrepala. 
3. občina sodeluje z Razvojno agencijo Zgornje Gorenjske. Potekajo razno razne akcije 
osveščanja ljudi. Se pa tudi zgodi, da lastnik zemlje, na katere so invazivke, ne pusti odstranit 
le teh.   
4. predvideva se, da bo občina do konca aprila 2019 dobila v pregled osnutek nove uredbe. 
Po pripombah, ki jih bo dala Občina, pa bo sprejeta Uredba. Glede Strategije oskrbe s pitno 
vodo; občina nima namena razpisati koncesijo. V strategiji pa so opisane možnosti 
upravljanja z vodovodi.  
 

DODATNA VPRAŠANJA, PRIPOMBA NA ODGOVORE: 
1. občina je odgovorila, da za odgovore potrebuje več časa. Ni določena časovnica, do kdaj bo 
občina odgovorila.  
2. na kakšen način je občina ukrepala? 
4. zakaj na tej seji ni bilo na dnevnem redu toča o vodi.  
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DODATNI ODGOVOR – ustni – Urška Zakrajšek, župan 
1. kot že rečeno, so bile nekatere pobude kompleksne. Čakajo se nove strokovne podlage. V 
kratkem bo sestanek na MOPu, ker se bodo usklajevale pripombe. 
2. na opozorilo svetnice Anje Bunderla, bo občina ponovno opozorila, da so bili odpadki 
zasuti z zemljino, poravnani in posajani z zemljo.  
4. predlagala je, da jih občinska uprava pripravi.  
 

4.3. VPRAŠANJE – ustno – Janez Kolenc 
1. kako poteka projekt Spodnje Gorje – Fortuna? Koliko soglasji še manjka? 
2. povečanje mulde pri lovskih blokih.  
3. javna razsvetljava v Krnici pri h. št. 7 ne deluje.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. odkupi zemljišč, ki se še niso izvedli, čakajo na sklep Vlade o ugotovitvi javnega interesa. 
Ko bo javni interes ugotovljen, bo država lahko šla v razlastitev.  
 

ODGOVOR – pisni – Urška Zakrajšek 
2. Vzpostavljen je bil kontakt z lastnikom stavbe. Skupaj se bo poiskala rešitev, ki bo ustrezna 
za vse. 
3. Sporočeno vzdrževalcu javne razsvetljave, urejeno. 
 
Z odgovori je zadovoljen.  
 

4.4. VPRAŠANJE – ustno – Pavel Jakopič 
1. kaj se bo naredilo s Pokljuško sotesko? Potrebno jo je vzdrževati.  
 
Dodal je še, da zelo težko sedi na sejah občinskega sveta, ker se svet ukvarja s posamezniki 
in ne dela za občane. 
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. uprava bo preverila status soteske in kakšno vzdrževanje je sploh možno izvesti.  
 

DODATNA VPRAŠANJA, PRIPOMBA NA ODGOVORE: 
WC pred vhodom v Pokljuško sotesko še ni.  
 

DODATNI ODGOVOR – ustni – župan 
Občina čaka soglasja Zavoda za varstvo narave.  
 

4.5. VPRAŠANJE – ustno – Janez Poklukar 
1. ali se lahko naredi nov asfalt od »Minija« do »Varlna«?  
2. postavitev prometnega znaka »omejitev 30 km/h« pod cerkvijo do table »naselje Poljšica«.  
3. na državni cesti Spodnje – Zgornje Gorje razpada škarpa.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
2. prosil je, da navede od katere do katere hišne številke naj bo omejitev 30 km/h.  
3. občina je že poslala dopis, odziva še ni.  
 

ODGOVOR – pisni – Urška Zakrajšek 
1. Navedena cesta spada v zgornje razrede poškodovanosti. Ker pa namerava občina na 
območju blokov pristopiti k urejanju obstoječega mešanega kanalizacijskega sistema v 
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ločeni sistem za odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode, se bo cesta uredila ob 
izgradnji kanalizacije.  
2. Občinska uprava preučuje predlagano pobudo. Mnenje bo podal tudi SPV. 
 

DODATNI ODGOVOR – ustni – Drago Bregant 
3. opravljen je bil ogled s strani DRSCja.  
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Nove pobude in vprašanja  
 
5.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
1. v Spodnjih Gorjah pri Černetu, mimo Kunsteljna stoji znak »30«, vendar je veliko prometa. 
Predlagal je, da se postavi znak »samo za lokalni promet«.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. predlog bo posredovan MIR. Podan bo pisni odgovor.  
 

5.2. VPRAŠANJE – ustno – Urban Jan 
1. betonska struga na Poljšici; zanima ga, kaj se da naredit s tem problemom? 
 

ODGOVOR – ustni – Urška Zakrajšek 
1. podana je bila prijava na inšpektorat. Inšpektor je že ukrepal in izdal ukrep, da je potrebno 
urediti greznico.  
 

5.3. VPRAŠANJE – ustno – Anja Bunderla 
1. kdaj bo konstitutivna seja vaških odborov?  
2. kdo so člani časopisnega sveta? Pogreša določen koncept, pomembnih informacij ni 
zaslediti, prav tako mora urednica poročati občinskemu svetu. Želi videti razpis za tiskanje 
Gorjanca. Zanima jo, kdaj bo naslednji razpis za tiskanje Gorjanca? Želi pisni odgovor.  
3. zakaj se seje ne snemajo, tako kot na Bledu? Kaže se veliko zanimanje pri občanih, da bi 
gledali seje občinskega sveta. Želi podatek, koliko stane snemanje seje.  
4. potrebno je opozoriti Ministrstvo, da so jame na Pernikih zasute z nevarnimi odpadki, 
gradbenim materialom, … pokaže naj se volja na občini, da se odreagira v zvezi s tem 
problemom. Tudi sam je zelo dejavna.  
5. zahteva, da občinska uprava pripravi vse aktualne pogodbe v zvezi z vodo, Strategijo vode 
in druge dokumente. Prišla jih bo pogledat.  
6. zanima jo, zakaj je na Vrščah znak za parkirišče, če je tam nelegalno parkirišče? Kdo je 
odredil, da je tam znak?  
7. zanima jo, koliko denarja je župan zapravil za upravne in sodne postopke v zadevi Anja 
Bunderla?  
8. zanima jo, kateri so tajni dokumenti v zadevi Anja Bunderla, ki ste jih predvajali po 
videoprojektorju? Kdo in na kakšen način je te tajne dokumente pridobil?  
 

ODGOVOR – ustni – župan, v. d. direktorica Martina Hribar Brus  
1. sklicane bodo v naslednjem tednu.  
2. občinska uprava bo pozvala urednico časopisa Gorjanc, da skliče sejo časopisnega sveta. 
Dobrodošle so pripombe in predlogi.  
3. leta 2007/2008 je Bled TV želela snemati občinske seje občine Gorje. Letni stroške bi bil 
20.000 €. Nobenemu mediju se ne preprečuje vstopa v sejno dvorano. Snema lahko kdor koli, 
v skladu s predpisi.  
4. gre za obtoževanje protizakonitega dela. Občina ne more obtožiti nekoga, če za to nima 
dokazov. Lahko z imenom in priimkov podaste prijavo na Inšpektorat za okolje.  
5. pripravi naj pisna vprašanja.  
6. podan bo pisen odgovor.  
7. odgovor bo podan pisno. 
8. odgovor bo podan pisno. 
 

5.4. VPRAŠANJE – ustno – Primož Pretnar 
1. ali je predvideno izobraževanje za tablice?  
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2. kaj se dogaja s 1. fazo obnove ceste na Poljšici? Kakšni so ti pogoji Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine? 
3. cesta v Mevkuž; iz strani občana je bila podana pobuda za postavitev znaka za slepo ulico.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. je predvideno izobraževanje oz. po potrebi. 
2. kulturnovarstveni pogoji so zelo otežili samo potek projekta. Projektant je mnenja, da so 
v naravi težko izvedljivi. Predvidena so usklajevanja med Zavodom za varstvo kulturne 
dediščine in projektantom. Župan je svetnika povabil na občino, da si pogleda 
kulturnovarstvene pogoje.  
3. pobudo o obravnaval SPV občin Bled in Gorje. Pisni odgovor.  
 

5.5. VPRAŠANJE – ustno – Pavel Jakopič 
1. kdaj je plan asfaltirati frnačo (od Pančurja do Antoniča)?  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor.  
 

5.6. VPRAŠANJE – ustno – Janez Kolenc 
1. most v Krnici; kakšno je stanje? 
2. Potok Buden; zgornji del struge je lepo urejen. Poziva, da se uredi tudi del od Kunavca do 
Marenka.  
3. za leto 2020 naj se v proračunu rezervirajo sredstva za otroško igrišče v Krnici.  
4. odsek ceste od mosta v Krnici do Krnica 34 je potrebno sanirati. Prosi tudi, da se v Krnico 
pripelje pesek. 
5. polnilnica za električne avtomobile; Eko sklad ga 100 % financira.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor. 
2. podan bo pisen odgovor.  
3. pozval je svetnika, naj poda pisno pobudo in točno določi lokacijo igrišča.  
4. podan bo pisen odgovor.  
5. podan bo pisen odgovor. 
 
Seja je bila zaključena ob 1910. 
 
 
Po tonskem predvajanju zapisala: 
Nuša Jesenšek 
 
 
         Župan Občine Gorje 
         Peter Torkar  
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Zapisnik 2. izredne seje z dne 07.08.2019 
 

Številka: 9000-7/2019-6 
         Datum: 7.8.2019 
 

Z A P I S N I K 
 
2. izredne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 7. 
avgusta 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Gorje. 
 

Prisotni:  Janez Poklukar (SDS), Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, 
Janez Kolenc, Urban Jan, Ivan Ratek, Danijela Mandeljc, Anja 
Bunderla, Zdenka Repe, Edvard Torkar, župan Peter Torkar 

Odsotni: / 
Poročevalci: / 

Novinarji: / 
Občinska uprava  

občine Gorje: 
 
Martina Hribar Brus – v. d. direktorice OU, Monika Breznik 

Zainteresirana 
javnost: 

 
4 osebe 

 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil, podal poročilo 
prisotnosti enajstih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil sklepčnost. Gradivo je bilo 
posredovano k točki dnevnega reda.  
 
Za drugo izredno sejo sveta je bil določen naslednji dnevni red: 

1. 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine gorje za leto 
2019 – rebalans II, predlog – skrajšan postopek.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI / 

Dnevni red je bil sprejet. 
 

TOČKA 1: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 
Gorje za leto 2019 – rebalans II, predlog – skrajšan postopek 
 
Župan je v uvodu povedal, da ima Eko sklad objavljen javni poziv za nepovratne finančne 
spodbude občinam za nakup novih vozil za prevoz potnikov. Namen javnega poziva je 
spodbuditi trajnostno mobilnost obiskovalcev, prebivalcev in zaposlenih ter tako omejiti 
intenzivnost in množičnost obiska zavarovanega območja z individualnimi motornimi vozili. 
S tem se bo dolgoročno pripomoglo k zmanjšanju emisij toplogrednih plinov, k izboljšanju 
kakovosti zraka, k okolju prijaznemu obisku teh območij in posledično k ohranjanju narave 
in nenazadnje tudi s sodobnimi vozili zmanjšati raven hrupa in povečati število prepeljanih 
potnikov, ter tako izboljšati trajnostno mobilnost prebivalcev.  
Osnovni pogoj, da občina lahko kandidira na tem pozivu je, da ima sprejet občinski proračun 
z vključeno postavko nakupa predmetnih vozil oz. sprejet načrt razvojnih programov (NRP) 
s finančno konstrukcijo.  
Občina Gorje bi/bo s sredstvi EKO SKLADA in Turističnega društva Gorje kupila 10 
minibusov na električni pogon. 
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Dodatno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, 
gospodarske in družbene dejavnosti.  
Odlok je obravnaval tudi Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter 
javnih financ. Predsednik Ivan Ratek je podal kratko poročilo. 
 
V razpravi, ki je sledila so sodelovali svetnici Anja Bunderla in Zdenka Repe, svetniki 
Primož Pretnar, Janez Kolenc, Janez Poklukar in Edvard Torkar.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Gorje za leto 2019 – rebalans II.  
2. Občinski svet Občine Gorje sprejme Letni načrt ravnanja s stvarnim premoženjem 
Občine Gorje za leto 2019 – 2. sprememba in dopolnitev.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI / 

Sklepa sta bila sprejeta.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 17.35 uri.  
 
 
 
Po tonskem zapisu zapisala       Župan Občine Gorje 
Nuša Jesenšek        Peter Torkar 
 


